


BRANKÁŘI

Jakub Markovič
Dominik Holec
Mikuláš Kubný

30
35
41

13.07.2001
28.07.1994
12.09.2004

OBRÁNCI

Michal Frydrych
Matěj Chaluš
Patrick Kpozo
Karel Pojezný
Michal Fukala
Jan Juroška
David Lischka
Matúš Rusnák
Emannuel Uchenna 
Aririerisim

17
37
15
7
6
24
19
66
2

27.02.1990
02.02.1998
15.07.1997
23.09.2001
22.10.2000
02.03.1993
15.08.1997
19.12.1999
04.12.2003

ZÁLOŽNÍCI

Jiří Boula
Paixao da Silva Ewerton
Samuel Grygar
Roan Nogha
Matěj Šín
David Buchta
Issas Fomba
Daniel Holzer
Tomáš Rigo
Radim Šudák

5
32
13
18
10
9
23
95
12
14

08.04.1999
28.12.1996
09.08.2004
12.03.2004
02.06.2004
27.06.1999
24.05.2001
18.08.1995
03.07.2002
02.03.2004

ÚTOČNÍCI

Jiří Klíma
Erik Prekop
Filip Kubala
Abdullahi Tanko

21
33
28
20

05.01.1997
08.10.1997
02.09.1999
12.05.1998

SOUPISKA
FC BANÍK OSTRAVA
HL. TRENÉR: PAVEL HAPAL

BRANKÁŘI

Antonín Kinský
Ondřej Kolář
Aleš Mandous
Jindřich Staněk

31
1
24
36

13.03.2003
17.10.1994
21.04.1992 
27.04.1996

OBRÁNCI

Jan Bořil
El Hadji Malick Diouf
Tomáš Holeš
Štěpán Chaloupek
Igoh Ogbu
Tomáš Vlček
David Zima
Ondřej Zmrzlý

18
12
3
2
5
27
4
33

11.01.1991
28.12.2004
31.03.1993
08.03.2003
08.02.2000
28.02.2001
08.11.2000
22.04.1999

ZÁLOŽNÍCI

Alexandr Bužek
Oscar Dorley
David Douděra
Matěj Jurásek
Lukáš Masopust
Simion Michez
Filip Prebsl
Lukáš Provod
Petr Ševčík
Lukáš Vorlický
Conrad Wallem
Christos Zafeiris

20
27
21
35
8
14
28
17
23
22
6
10

02.08.2004
19.07.1998
31.05.1998
30.08.2003
12.02.1993
09.02.2002
04.03.2003
23.10.1996
04.05.1994
18.01.2002
09.06.2000
23.02.2003

ÚTOČNÍCI

Daniel Fila
Tomáš Chorý
Mojmír Chytil
Ondřej Lingr
Ivan Schranz

11
25
13
32
26

21.08.2002
26.01.1995
29.04.1999
07.10.1998
13.09.1993

SOUPISKA
SK SLAVIA PRAHA
HL. TRENÉR: JINDŘICH TRPIŠOVSKÝ



44 bodů, 38 vstřelených, 5 obdržených gólů. Slavia je v polovině 
sezony s převahou ve všech zásadních ukazatelích v čele soutěže a 
osmibodový náskok před druhou Plzní jí skýtá i pohodlný polštář. 
Svěřenci Jindřicha Trpišovského ještě neprohráli, za šestnáct zápasů 
jim dokázaly doma uloupnout body pouze Slovácko a Hradec. Bude 
Baník třetím týmem?

SK SLAVIA PRAHA
V SEZÓNĚ 2024/2025

NEJLEPŠÍ STŘELEC NEJPRODUKTIVNĚJŠÍ HRÁČ

Mojmír Chytil (7) Tomáš Chorý (8)

Počet vstřelených gólů: 

Počet inkasovaných gólů: 

38 (1.)

21 (11.)

Góly vstřelené doma: 

Góly inkasované doma:

24 (1.)

1 (1.)

Góly vstřelené venku:

Góly inkasované venku:

14 (2.)

2 (1.)

Počet střel:

Počet střel proti:

278 (2.)

17 (16.)

Počet střel na branku:

Počet střel proti na branku:

104 (1.)

6 (16.)

OFENZÍVA

DNEŠNÍ LIGOVÝ SOUPEŘ
OČIMA STATISTIK A ČÍSEL

DEFENZÍVA



JAK TO VIDÍ FANOUŠCI

JAK TO VIDÍ OSOBNOST
VÁCLAV DANĚK
BÝVALÝ KANONÝR BANÍKU

Lukáš Chlád: Michaela Sasinová: Radim Chamrád:

Velmi rád bych viděl Baník v tomto utkání bodovat a 
tipuju, že se tak stane. Vidím to na plichtu. Góly padnou 
na obou stranách, i když jich Slavia moc nedostává. Na 
jedné straně stojí současná síla Slavie, na druhé Baník, 
kterému to teď opravdu šlape, má sebevědomí, které si 
dokázal podpořit tím, že se vypořádal s nepříznivým 
stavem a otočil vývoj utkání s Karvinou. To se mi moc 
líbilo. A nejen to, hlavně ten výkon, způsob hry, kdy 
Baník od první minuty dominoval. Nečekám, že to bude 
proti Slavii stejné, i když bych si to přál, ale na plichtu 
to vidím. Dejte si 1:1 nebo 2:2. Něco z toho by mohlo 
vyjít.

Můj tip: 1:1, 2:2

2:1. Baník na sešívky 
naběhne a povede 1:0 ....
zápas bude mít grády a 
těsně před poločasem dá 
Baník na 2:0 ...bohužel v 
největším tlaku soupeře v 
utkání inkasujeme, chlapi 
ale bojovně stav udrží a 
zvítězíme 2:1      Slavie 
je v laufu ale tenhle zápas 
nevyhrají !!!

1:2. Baník má skvělou 
formu, hraje pohledný 
fotbal, ale do obrany to 
není úplně skvělé. Slavia 
umí využít každou chybu 
a za mě si skulinku v 
obraně najde. Baník 
dá aspoň jeden gól, 
útok máme silný, tipuji 
Evertona nebo Buchtu.   
A kdyby to dopadlo 
naopak, tak budu jen ráda

Baník je rozjetý, Ewerton 
bude chtít Slavii ukázat, 
že byla chyba ho pouštět 
a nasází hattrick. Další 
přídá Šín. Slavie sice po 
poločase povede, ale k 
vítězství Baníku nakonec 
pomůže vyprodaný 
stadion.

7Jak to vidí osobnosti / fanoušci



Erik Prekop
stovkařem Trenéři na stáži v Ajaxu!Béčko má už

padla
Manažer Baněk má 
vyšší cíle

Kulatý stý ligový start si proti Slavii 
může připsat Erik Prekop. Samozřejmě 
pokud nastoupí. Slovenský útočník má 
po duelu s Karvinou na kontě 99 odeh-
raných zápasů v české nejvyšší soutěži. 

Oslavit to gólem a výhrou, to by byl 
ideální scénář. „Čeká nás nejlepší 
tým ligy. Ale i my v poslední době 
ukazujeme, že jsme schopni hrát 
dobré zápasy i s papírově silnějšími 
soupeři. Dáme do toho znovu všech-
no jako proti Karviné,“ řekl rodák z 
Trenčína, který po příchodu z Bohe-
mians stihl vstřelit už pět gólů v lize a 
další dva v Konferenční lize.

Rezerva Baníku zazimovala. Svůj 
tréninkový meziblok uzavřela výhrou 
2:0 nad třetiligovým Třincem.
 
Poslední utkání béčka v kalendářním 
roce bylo přehlídkou nadějí. Kouč 
Josef Dvorník na umělku na Bazalech 
poslal spoustu mladíků z U19, kteří se 
odvděčili velmi zajímavými výkony a 
vstřelili i oba góly. Marek Havran, na 
podzim hostující v Hlučíně, první gól 
dal a na druhý přihrál Jakubu Pirovi. Na 
hřiště se dostali i Musil, Míček, Lores, 
Frýdl, Moučka, Nináč a Vlna.
 
Teď už mají hráči až do konce roku 
volno. Zimní příprava jim startu-
je v úvodu ledna.

Týdenní stáž v akademii Ajaxu Am-
sterdam, jedné z nejlepších akademií 
na světě, absolvovali v minulých dnech 
někteří trenéři akademie Baníku. Stalo 
se tak díky aktivitě Tomáše Galáska, 
legendy Baníku, který v minulosti dres 
Ajaxu oblékal a díky svým kontaktům 
stáž pro trenéry Baníku domluvil.

„Není to zdaleka poprvé, co Tomáš 
Galásek takto Baníku a jeho mládeži 
fantastickým způsobem pomohl,“ 
připomněl předseda Akademie Baníku 
Roman Holiš například finanční dar 
Tomáše Galáska akademii, nebo kon-
frontaci mládežnických týmů s vrste-
vníky Norimberku, kterou zosnoval také 
Tomáš Galásek. „Nelze říct nic jiného 
než velké díky velkému srdcaři Baní-
ku. Tomáš Galásek jím rozhodně je,“ 
dodal Roman Holiš.  

Na 2. místě tabulky za vedoucím 
B-týmem Sparty, tedy na postupové 
pozici zakončily jarní část 2. ligy žen 
fotbalistky Baníku. Manažer ženského 
fotbalu v Baníku Richard Urban považu-
je tento výsledek za splněné minimum a 
chce, aby na jaře byly výkony a výsledky 
týmu progresivnější.

„Jsme na postupové pozici, ale to 
považuju za splněnou povinnost. 
Máme stejně bodů jako třetí České 
Budějovice, ale i navzdory tomu, že 
máme k dobru utkání s Olomoucí 
není stav, který bych považoval za 
přesvědčivý,“ uvedl Richard Urban, 
manažer ženského fotbalu v Baníku. 
„A to i vzhledem k tomu, že cílem 
pro kalendářní rok 20025 je nejen 
jarní návrat do první ligy, ale také 
následná úspěšná adaptace v ní. A 
chceme-li splnit i tento cíl, musíme 
se ještě výkonnostně i výsledkově 
výrazně posunout kupředu,“ dodal 
Richard Urban, který si na jednu stranu 
cení postupu do čtvrtfinále domácího 
poháru, na druhou stranu říká: „Pos-
toupili jsme přes prvoligový tým. 
Ale Pardubice nepatří v první lize 
mezi celky, s nimiž bychom se měli 
v budoucnu měřit. Takže i tady jsme 
spíše naplnili normu, kterou musíme 
v horizontu několika měsíců umět 
překonat.“ dodal Urban 8 9aktuality aktuality

AKADEMIEA-TÝM B-TÝM BAŇKY



„VYPRODÁNO!“ ohlásil Baník už několik dnů před utkáním se Slavií zprávu, která 
sice nepotěšila fanoušky, kteří ještě neměli na utkání vstupenku, ale která zároveň 
signalizovala obrovský zájem o zápas i o Baník jako takový. A taková zpráva je vždy 
skvělá i pro marketingového a PR ředitele Baníku MATĚJE ŠTURALU.

Špatný výsledek to určitě není, našim cílem je ale návštěvnost postupně zvyšovat. Na konci 
této sezony chceme mít vyšší průměrnou domácí návštěvnost než v uplynulé sezoně. A 
vzhledem k tomu, že nás většina atraktivních duelů na domácím hřišti ještě čeká, si myslím, 
že se nám to navzdory nevyhovujícím podmínkám městského stadionu podaří. Neustále se 
pro to snažíme aktivně něco dělat.

Ano, to je další novinka. Abychom mohli s něčím takovým přijít, bylo nutno obměnit soft-
ware celého zařízení, které ledky na stadionu ovládá. V této sezoně jsme zavedli novinku v 
podobě videa „DEM RUBAT“, kterým se snažíme před zápasem pomoct navodit elektrizující 
atmosféru. A velice se nám ujala naše foodzóna, na kterou si fanoušci už ve velkém počtu 
zvykli, navštěvují ji a navykli si, že zápas Baníku nezačíná hodinou výkopu, ale mnohem 
dřív a že je to také společenská událost. Je toho mnohem víc, dle zpětné vazby si fanoušci 
naší snahy co nejvíce zkvalitnit jejich komfort na domácích zápasech Baníku všímají. 

Úplně přesně se to odhaduje složitě, ale ten zájem ze strany našich fanoušků je tak obrovský, 
že bychom s naprostou jistotou překročili hranici 20 tisíc diváků. Kapacita městského stadi-
onu nám to ale neumožňuje a zejména v těchto zápasech jsme současným stadionem značně 
limitováni.

Vzhledem k počasí, které během celého týdne před derby panovalo, jsme určitým způso-
bem spokojeni být mohli, ale našim cílem bylo překonat návštěvu z minulého derby, a to se 
nám nepodařilo. Bohužel, počasí bylo proti nám. Vzhledem k povětrnostním podmínkám ta 
návštěva určitě špatná nebyla.

O tom konkrétně tato akce není. Určitě nebyla a není primárně zaměřená na to, 
aby lidé přišli na fotbal kvůli tomu, že bude levnější pivo. Mnohem více jde třeba 
o to, aby se o utkání mluvilo, aby se zápas ještě více dostal do povědomí lidí. Čím 
více se o utkání Baníku mluví, tím větší je jeho potenciál z hlediska návštěvnosti. 
A pak jde také o to, aby fanoušci na tribunách byli tím daným utkáním ještě více 
zainteresováni, a ještě více fandili, protože se krom jiného hraje i o cenu piva 
na stáncích. Jedná se spíš o benefit pro lidi, poděkování klubu  našeho partnera 
Hasičárnu PUBs za to, že na Baník chodí.

Dokážete odhadnout, kolik diváků by na čtvrteční utkání Baníku se Slavií 
přišlo, kdyby to kapacita stadionu umožňovala?

Derby s Karvinou v uplynulém týdnu navštívilo přes devět tisíc 
fanoušků. Byl jste s tímto číslem spokojen?

Vyprodaný duel se Slavií posouvá Baník v tabulce průměrné domácí 
návštěvnosti zpět na třetí místo, za Slavii a Spartu a před Plzeň. Těší vás 
to?

V derby s Karvinou si fanoušci mohli všimnout opakovaných záběrů na 
ledkách…

Duel s Karvinou klub znovu ozdobil akcí, kdy každý vstřelený 
gól Baníku snížil cenu piva na stadioně. Naplnila akce potenciál? 
Nečekal jste, že přiláká ještě více fanoušků?

MATĚJ ŠTURALA: „Zájem o utkání překročil 
hranici 20 tisíc diváků“



Stará Garda válela v 
Budišově

6Stará garda

Jednou z letošních zastávek na Turné Staré gardy Baníku Ostrava byl také Budišov nad 
Budišovkou. Slavná jména baníkovské historie so objevila v sestavě týmu, který přijal pozvání 
domácích pořadatelů, kteří v Budišově pořádali Den fotbalu. 
Byla to zase sestava doslova nabitá hvězdami! René Bolf, Aleš Neuwirth, Tomáš Mičola, Michal 
Papadopulos… To má jeden pocit, že tihle borci teprve nedávno slezli z prvoligového trávní-
ku… A s nimi samozřejmě střelec Václav Daněk! Nemohlo to skončit jinak, než skončilo, tedy 
vysokým vítězstvím baníkovských legend, potlesk Budišovských však po utkání patřil všem 
zúčastněným. A hlavně fotbalu.

Stará garda Budišova nad Budišovkou – Stará garda Baníku Ostrava 1:7

Branky Baníku: Papadopulos 3, Joukl 2, Samec, Daněk
SG Baníku Ostrava: Buček – Bolf, Neuwirth, Páleník, Šlachta, Drozd, Mičola, Žůrek, Papa-
dopulos, Samec, Daněk, Kiša, Joukl, Pikonský, Tchuř.





V BANÍKOVSKÝCH ŠATNÁCH
VONÍ ITALSKÁ KÁVA

Poznejte
Caffe Guglielmo

Oficiální Partner
FC Baník Ostrava



Venkovní reklama
ZAČÍNÁ U NÁS!

reklamniplachty.cz
vystavbabillboardu.cz

15 let
pro vás!

Montáže a zaměření
po celé ČR 

Ceník platný od února 2024



fanshopfcb.cz
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ZIMNÍ BUNDA MACRON
FC BANÍK OSTRAVA

DLOUHÁ ZIMNÍ BUNDA 
MACRON FCB

Dámská mikina bílá
Macron PREMIUM

ŠÁLA „RETRO“
FC BANÍK OSTRAVA

1 990 Kč 2 790 Kč

1 890 Kč 350 Kč










